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El Gremi participarà en la Taula ZEPA per la gestió sostenible del 
territori 

El Gremi veu amb bons ulls les propostes que el Departament de Medi Ambient ha 

posat sobre la taula, durant la reunió d’aquest dilluns 13 de gener, pel que fa a la 
gestió de les zones ZEPA (Zones d’Especial Protecció per a les Aus). La trobada 

ha estat productiva, però també decebedora perquè cap d’ells havia revisat ni 
preparat la documentació que li havíem fet arribar, prèviament, al director general, 

Marc Vilahur. 

Des del departament se’ns han comunicat tres preocupacions: augment de la 
diversitat en flora i fauna, fixació de persones al territori i revalorització del 
producte de proximitat. Per part nostra hem demanat que es prioritzi el reg de 
suport que no afecti les aus protegides, però que asseguri la viabilitat del territori. Així 

doncs, s’ha acordat crear un grup de treball, la Taula ZEPA, per a poder aprofundir 

en aquestes qüestions. 

Per tant, tot i les dificultats de la trobada, celebrem diversos punts:  

1. Compromís amb el reg de suport: El Departament accepta la nostra proposta 

de prioritzar l’ús d’un reg de suport sostenible que no afecti les aus protegides, 

una mesura clau per assegurar la viabilitat del territori 

2. Creació de la Taula ZEPA: Formada per representants dels Departaments de 

Medi Ambient i Agricultura, ens permetrà participar activament en la presa de 

decisions, assegurant que les accions siguin consensuades i no imposades 

3. Intercanvi de documentació: Hem reenviat el nostre document de peticions i 

hem demanat informació actualitzada sobre el monitoratge d’aus i l’evolució de 

les ZEPA en els darrers anys 
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Reclamem més celeritat 

Tot i les propostes ben treballades que se’ns han presentat, considerem inacceptable 
haver d’esperar fins al març per a començar a treballar de manera efectiva en la 

Taula ZEPA tenint en compte que fa 20 anys que reclamem aquesta reunió. Aquesta 

demora perjudica tant els agricultors i ramaders com la gestió eficient del territori. 

En la reunió hi van participar Marc Vilahur, director general de polítiques ambientals 

del Departament de Medi Ambient de la conselleria de Territori, Habitatge i Transició 

Ecològica de la Generalitat de Catalunya; Josep Planas, subdirector general de 

biodiversitat; Ricard Casanovas, cap del servei de Fauna i Flora; i Jordi Parpal, 
director de Reserva Natural de Mas de Melons i Secans de Lleida. 
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